
ZAPISNIK 

 

s 29. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, održane 4. veljače 2025. 

godine, s početkom u 17:00 sati u uredu Općinske načelnice. 

 

NAZOČNI vijećnici: Viktor Šantić, Gojko Antica, Rino Barbić, Dino Katić 

 

NISU NAZOČNI: Nikol Škratulja 

 

OSTALI NAZOČNI: Anita Jančić Lešić općinska načelnica, Antonia Frlan pročelnica 

Jedinstvenog upravnog odjela 

 

Predsjednik Gojko Antica otvorio je sjednicu i pozdravio nazočne. 

 

Predsjednik Gojko Antica utvrdio je da je na sjednici nazočno četiri vijećnika i da Vijeće 

može pravovaljano odlučivati te predložio sljedeći nadopunjeni: 

 

D N E V N I   R E D: 

 
 

1. Zapisnik sa 28. sjednice Općinskog vijeća 

2. Zaključak – kat.čest.zem. 6663, k.o. Lastovo 

3. Odluka o izmjeni Odluke o visini osnovice i koeficijentu za obračun plaće i visini 

naknade za rad Općinskog načelnika Općine Lastovo 

4. Izvješće o radu Općinske načelnice za razdoblje od 01.01. - 30.06.2024. godine 

5. Izvješće o radu Općinske načelnice za razdoblje od 01.07. - 31.12.2024. godine 

6. Odluku o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća za područje Općine Lastovo 

7. Zahtjevi građana 

8. Vijećnička pitanja 

 

Predsjednik Gojko Antica stavlja na glasovanje prijedlog Dnevnoga reda. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da je jednoglasno (sa 

četiri glasa „za“) usvajen dnevni red. 

   

A.D. 1. ZAPISNIK SA 28. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 

Predsjednik Gojko Antica otvara raspravu.  

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Zapisnik s 28. 

sjednice Općinskog vijeća. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se Zapisnik s 28. 

sjednice Općinskog vijeća usvaja jednoglasno (sa četiri glasa „za“).  

 

Zapisnik s 28. sjednice Općinskog vijeća (u prilogu) 

 

A.D. 2. ZAKLJUČAK – KAT.ČEST.ZEM. 6663, K.O. LASTOVO 

Predsjednik Gojko Antica daje riječ Antoniji Frlan, pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela. 

 



Antonia Frlan: Predložen vam je Zaključak za kupnju čestice na kojoj se nalazi put od 

Dovnje luke do Trga Lastovskog poklada i parking. Za ovu česticu i za česticu koja se 

prodala krajem godine, bila je u našemu vlasništvu, bio je sklopljen ugovor o zamjeni. 

Općina kao prvo ne može sklopiti i ne može realizirati ugovor o zamjeni, mora svoje 

nekretnine prodavati isključivo putem natječaja, pa smo mi tu nekretninu i bili stavili na 

natječaj. Ona je prodana drugoj osobi, a bilo bi dobro da se ova parcela kupi od gospođe jer 

u protivnome, a s obzirom na taj ugovor koji je sklopljen prije 9-10 godina, ona bi nas mogla 

tužiti jer mi više nismo vlasnici te čestice za koju smo s  njom sklopili ugovor o zamjeni. 

Tako da bi se to riješilo, a svakako je u cilju da se sve čestice u kojima leži i Trg poklada i 

put do njega, da se otkupe jer za taj put ne postoji mogućnost da se upišemo na njega kao za 

starije putove koji su građeni prije. Moraju se s vremenom jedan po jedan otkupiti. Dobili ste 

u materijalima i Procjembeni elaborat da vidite na koliko je procijenjen i za koliko se i 

predlaže da se ista otkupi.  

 

Gojko Antica: A tko je to bio sklopio ugovor? Općina?  

 

Antonia Frlan: Općina.  

 

Gojko Antica: A što je sa drugim česticama? Nije to jedina čestica preko koje je prošao put.  

 

Antonia Frlan: Nije, za druge čestice.. ima još čini mi se jedna čestica preko koje je prešao 

put, a za koju postoji ugovor o zamjeni… 

 

Gojko Antica: Dobro, to bi Sud zaključio da to ne valja. 

 

Antonia Frlan: Tako je. Ali za ostale je sklapan samo jedan – pravo građenja Općine. Nisu 

postojali ugovori o zamjeni. Niti o otkupu, niti ništa. Općina je dobila pravo građenja i 

izgradila je put.  

 

Gojko Antica: Jer ja znam kako to ide, netko će dobiti novce ili to, pa će se početi svi buniti, 

onda će tako ići redom dok se svi ne riješe.  

 

Antonia Frlan: I trebalo bi sve riješiti. Bilo bi dobro da se sve to otkupi. Ovdje imamo slučaj 

gdje se mora riješiti, a.. 

 

Gojko Antica: Negdje drugo još nije došlo na red.  

 

Antonia Frlan: Nije došlo na red ili nije traženo ništa zauzvrat, a trebalo bi otkupiti sve.  

 

Gojko Antica: Znači bila je jedna mala greška u koracima, sada treba to ispraviti. I koja je na 

kraju cifra ispala, nisam.. 

 

Antonia Frlan: 7.609,00 eura, na toliko je i procijenjeno. Točno toliko.  

 

Gojko Antica: A kolika je to površina?  

 

Antonia Frlan: 97 m2.  

 

Dino Katić: Koliko ima spornih čestica tu?  

 



Antonia Frlan: Kako misliš spornih? Preko koliko čestica je put prošao? 

 

Dino Katić: Prošao, i da ljudi iniciraju neku… 

 

Antonia Frlan: Imali smo samo još jednu inicijativu osim ove, ali za te još nije riješeno niti 

naše vlasništvo niti vlasništvo druge strane. Nije bilo ni za ovu riješeno, ali riješilo se prošle 

godine. 

 

Gojko Antica: Koliko se sjećam, koliko me matematika služi, mislim da su oni dobro prošli 

jer su skuplje prodali parcelu nego da smo zamijenili.  

 

Antonia Frlan: Nije istina, prodali smo je za 15.000,00 eura.  

 

Gojko Antica: Ne, dobro smo prošli.  

 

Antonia Frlan: A mi? Mi jesmo. 

 

Gojko Antica: Da smo je zamijenili, bili bi.. 

 

Antonia Frlan: Ne,ne,ne..ne bi svejedno. 

 

Anita Jančić Lešić: Ne bi, jer da smo je mijenjali moramo procijenit i onda onaj čija parcela 

vrijedi manje mora refundirat onome čija parcela vrijedi više. 

 

Gojko Antica: Po našoj logici ovoj da, ali po onoj logici prije koja je bila prvotna,  zamjena 

čestice, bez natječaja, bez ovoga… 

 

Anita Jančić Lešić: Da, dobro. Procjena se mora.. 

 

Rino Barbić: Dobro, ali su odgovorni zapravo jer Općina ne može zamjenjivat.. 

 

Gojko Antica: A da je Općina zamijenila, kao što je netko mislio da se može, bili bi prošli 

gore jer bi bili zamijenili. Ne bi bili dobili 8.000,00 eura.  

 

Antonia Frlan: Dobro, to se nije realiziralo. 

 

Rino Barvić: Ne znam, jeli se zna točno koliko parcela ima tamo na tom putu? 

 

Anita Jančić Lešić: Da. 

 

Rino Barbić: Zna se? Koliko? 

 

Anita Jančić Lešić: A nemogu ti sada reći brojem… 

 

Gojko Antica: Ima ih desetak sigurno. 

 

Antonia Frlan: I više. Za svaku postoji ugovor. Tako da ako vas zanima… 

 

Rino Barbić: Znači sve imaju ugovor ?  

 



Anita Jančić Lešić: Sve imaju ugovor o prvu građenja. Svi ljudi su dali Općini.. 

 

Rino Barbić: A ugovor o pravu građenja? 

 

Anita Jančić Lešić: Ljudi su dali Općini ugovor da Općina ima pravo izgraditi i na upotrebu 

na 30 godina. Njih 4-5 je tražilo i zamjenu. Ti ugovori o zamjeni jesu pravovaljani ako nas 

čovjek tuži. On će reći, vi ste meni obećali – ne želite mi ispuniti. S te strane. Ali sa druge 

strane mi pravno nemamo ovlast napraviti tu zamjenu, za to smo išli na to da procijenimo tu 

česticu koju je čovjek tražio, da procijenimo česticu koju je čovjek dao. Da onu koju čovjek 

želi damo na natječaj i on riskira da mu je netko drugi kupi, kao što je sada ovoj ženi kupio 

netko drugi. 

 

Gojko Antica: Nije se ni javila. Nije sada bitno.  

 

Anita Jančić Lešić: Nije se javila, ona u ovome trenutku nije zainteresirana. Ali i da je bila 

zainteresirana, netko drugi sa većom cijenom je može pobiti jer smo mi prodali za veću 

cijenu nego što je procijenjena. I sada, mi smo dobili taj novac i imamo novac, i pošto ta 

žena je rekla - meni je ok, nisam dobila tu česticu, a ja sam zainteresirana prodati, i 

vlasništvo 1/1 njeno je, oni su stvarno stariji ljudi i njih u principu zanima da prodaju tu 

česticu, a nas zanima da uđemo u vlasništvo jer danas-sutra moramo ući u vlasništvo svega 

toga.  

 

Gojko Antica: Ma stvarno, ništa nije sporno, samo je sporno to što se može nakon ovoga, ja 

znam kako to ide, jer sam kroz povijest, dosta često se događalo, netko dozvoli da prođe 

cesta i ne tražiš nešto zauzvrat, ne dobiješ ništa-nebitno, a netko drugi prođe pa dobije novac 

ili dobije parcelu. I onda je tebi krivo. Ti si dao mukte duplo više nego taj, a on je dobio 

parcelu, ti nisi tražio. E to je problem, što nisi tražio. Tako će se i ovdje dogoditi. Netko je 

tražio – netko će dobiti, a netko je dozvolio i neće dobiti ništa.  

 

Antonia Frlan: Dobro, to je istina. 

 

Gojko Antica: To je tako u životu. Ako ne tražiš.. 

 

Anita Jančić Lešić: A opet, što je ova žena dobila, ili bilo tko drugi tko ima ugovor, de facto 

može dobiti i bilo tko drugi.  

 

Antonia Frlan: Je, ali ovdje moramo to napraviti jer je postojao ugovor o zamjeni a tamo 

gdje ne postoji – ne moramo. Istina je.  

 

Anita Jančić Lešić: Nama je u interesu i u onoj mogućnosti koliko je Općina financijski u 

mogućnosti, koliko su ljudi zainteresirani za prodaju..u principu bi trebalo to početi rješavati. 

Jer, pazi, na Lastovu se svi putevi kroz mjesto Lastovo i kroz polja, su učinjeni de facto na 

privatnom zemljištu na ovoj strani otoka. 

 

Gojko Antica: To ti govorim.  

 

Rino Barbć: Je, ali i ta privatna zemlja gdje je prošao put, netko je dobio, a netko nije dobio.  

 

Anita Jančić Lešić: Zato što je netko tražio. Pazi, to što je bilo prije 30 godina, 20 ili 50. To 

ni ti ni ja nismo ni radili niti smo mogli. To je bilo tako. 



 

Gojko Antica: To je uvijek bilo tako.  To će tako biti i u buduće. Netko će… 

 

Anita Jančić Lešić: Neće više.  

 

Gojko Antica: Ja ću pustiti preko moje parcele put a… 

 

Anita Jančić Lešić: Ako si pustio, pustio si. To je tvoja stvar. 

 

Rino Barbić: Po meni je tu svatko trebao reći neka prođe put. 

 

Anita Jančić Lešić: Pa većina i je.    

 

Antonia Frlan: Dobro, nitko nije dao, dozvolili su svi pravo građenja ali.. 

 

Anita Jančić Lešić: Nitko nije dao u vlasništvo.  

 

Gojko Antica: A koliko od ove čestice, ovo je čisto gubljenje vremena, ali od ove čestice 

koliko je ostalo prostora mimo puta? Da se nešto može, Općina tu staviti, ne znam.. 

 

Antonia Frlan: Ali i parking je na tu česticu, jer je to prva do Pivca. 

 

Gojko Antica: Eto, onda imamo cestu i parking. Možemo sutra naplaćivati parking, 

karikiram. Ili, nije samo… 

 

Anita Jančić Lešić: Možeš ga urediti, možeš i ovo i ono.. 

 

Antonia Frlan: Možda je ostalo još nešto zelenoga, ali je i parking. 

 

Gojko Antica: E pa dobro. Ali je Općinsko vlasništvo pa možeš malo doraditi, urediti…Meni 

tu ništa nije sporno, što se mene tiče. Jedino to što će se netko možda, sada reći da nije dobio 

ništa.. 

 

Viktor Šantić: Ja mislim da se trebalo poći u rješavanje problema puta prema Trgu 

Lastovskog poklada prema svima. Neka Općina iskaže interes prema ljudima… 

 

Anita Jančić Lešić: Za kupnju? 

 

Viktor Šantić: Da se sredi ta situacija. Ne komad po komad, netko dobije – netko ne dobije.. 

 

Anita Jančić Lešić: Gle, mi ćemo to i napraviti. 

 

Viktor Šantić: Niti imamo uvid, Vijećnici u ugovore, ja ga nemam, ove ostale… 

 

Anita Jančić Lešić: Ali možeš doći…Slušaj, mi kada bi išli u to, pošto su neke čestice uzete 

u potpunosti, a neke čestice su uzete samo djelomično, prvi korak je napraviti elaborat puta, 

onda da vidimo koliko se čovjeku čestice uzelo, onda da vidimo da li čovjek – nekome je to 

možda uz kraj čestice pa mu je njegov vrt još zanimljiv i onda će reći… 

 

Antonia Frlan: Trebalo bi ih izvlašćivati, a i nisu svi upisani kako treba.. 



 

Anita Jančić Lešić: Neki su još na pokojne.  

 

Gojko Antica: To je cijeli problem. Problematika velika, ali idemo rješavati dio po dio.  

 

Anita Jančić Lešić: Sve ono što je moguće, pazi u ovoj situaciji sve što je moguće riješiti da 

se rješava, ali nije sve u jednakom statusu zato što je još nešto na pokojne, ali su njihovi 

nasljednici. 

 

Antonia Frlan: A što je najvažnije, i da je sve riješeno, mi ne možemo otkupiti sve čestice 

odjedanput.  

 

Viktor Šantić: Da, ali moralo bi biti javno prema svima, da svi znaju što se događa u Općini. 

Ne ovako rješavamo jednu osobu, a ovi drugi ne znaju da se to uopće počelo rješavati.  

 

Gojko Antica: Treba prema ljudima ići otvoreno, reći da kada riješe svoju imovinu mogu 

zatražiti… 

 

Viktor Šantić: Trebalo bi prije ovoga. Po meni.  

 

Gojko Antica: A što je sporno ako je poslije? 

 

Viktor Šantić: Molim? A prije početka rješavanja puta prema Trgu lastovskog poklada 

trebalo je obavijestit ljude čije su parcele da je Općina voljna srediti imovinsko – pravne   

odnose za ucrtavanje puta i da se ljudi uključe u to. Da srede svoje imovinsko – pravne.. 

 

Gojko Antica: Ok. Znači to smo propustili. A što bi bilo kada bi sada to napravili? Jeli bi 

bilo nešto, nekakvo zakašnjenje?   

 

Viktor Šantić: Ne znam što bi bilo. 

 

Gojko Antica: Mislim, malo je to škakljivo, ako ti sada dođeš i što je rečeno da Općina nema 

sada novaca da bi sve riješila. Ali dio po dio, možda rješavati..u tih 30 godina.  

 

Antonia Frlan: Jasno. Deset je već prošlo.  

 

Gojko Antica: Dobor, još dvadeset godina je ostalo.  

 

Rino Barbić: Pa nije prošlo deset!? 

 

Gojko Antica: Je, je.. 

 

Rino Barbić: 2017..kada je  to bilo ? 

 

Antonia Frlan: Dobro..2015 su sklapani ugovori, čini mi se.  

 

Rino Barbić: Ali ovaj je sklopljen 2017-te, od ove…nakon dvije godine. 

 

Gojko Antica: Dobro, hoćemo li sada ovo usvojiti pa donijeti neki Zaključak da se.. 

 



Anita Jančić Lešić: Hoćemo li usvojiti ovaj Zaključak ili nećemo? 

 

Antonia Frlan: Stavite na glasovanje pa ćemo onda vidjeti jeste li ga usvojili ili niste. 

 

Gojko Antica: Znači dobili smo Zahtjev na osnovu onoga što je bilo prije o zamjeni koja nije 

bila moguća, napravljen je elaborat procjene vrijednosti. Procijenjena je vrijednost na 

7600,00 eura i sad stavljamo na glasovanje Zaključak da li da se to realizira – kupi. Da 

dozvolimo.. 

 

Anita Jančić Lešić: Da mi otkupimo.  

 

Dino Katić: Ta gospođa, jeli ona jedini slučaj gdje je tražena zamjena ili ima još?  

 

Antonia Frlan: Za put? 

 

Dino Katić: Zamjena koja se ne može… 

 

Anita Jančić Lešić: Za put su trojica.  

 

Gojko Antica: Čekaj, ali ona ima 1/1 ? Ovi drugi imaju ?  

 

Antonia Frlan: Ne. 

 

Gojko Antica: Znači to je kamen spoticanja. Ako nema netko 1/1. 

 

Dino Katić: Znači jedan je slučaj ovakav? Identičan ovakav? 

 

Antonia Frlan: Što ja znam, još je jedan slučaj, gdje nije rješeno,.gdje je.. 

 

Anita Jančić Lešić: Ivan Rončević, ono što je bilo nešto zatraženo.  

 

Antonia Frlan: To treba vidjeti. Nije riješeno imovinsko – pravno pitanje ni naše ni druge 

strane. 

 

Dino Katić: Znači ovo je jedini slučaj gdje ona može dobiti satisfakciju, ta žena. 

 

Gojko Antica: Zato što ima 1/1.  

 

Dino Katić: I nije se moglo zamijeniti, ok. Jedini je to slučaj. 

 

Antonia Frlan: Da, i ovo kada je sklopljen ugovor, isto nije bilo riješeno ni naše, riješeno je 

lani ili preklani kada smo počeli raditi procjembeni elaborat.  

 

Gojko Antica: Dobro.  

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Zaključak – 

kat.čest.zem. 6663, k.o. Lastovo. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se sa tri glasa „za“ i 

jednim glasom „suzdržan“  usvaja  



 

Zaključak – kat.čest.zem. 6663, k.o. Lastovo.  

(u prilogu) 

 

A.D. 3. ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O VISINI OSNOVICE I KOEFICIJENTU ZA 

OBRAČUN PLAĆE I VISINI NAKNADE ZA RAD OPĆINSKOG NAČELNIKA 

OPĆINE LASTOVO 

Predsjednik Gojko Antica daje riječ Antoniji Frlan, pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela. 

 

Antonia Frlan: Plaće službenika i namještenika u Općini Lastovo vezani su uz minimalnu 

bruto plaću u RH. Ona se diže krajem svake godine s primjenom od 1. siječnja, i pošto je 

naša plaća porasla za nekih 15-20 posto onda u skladu sa time, načelnici se jedno može 

podići koeficijent, jer je načelnicima osnovica utvrđena odlukom Vlade. Tako da se njoj 

osnovica ne može dirati i ne mijenja se kao naša. Nego jedino koeficijentom možemo 

uskladiti sa našima. Do sada je koeficijent bio 2,4 a sada je predložen 2,6. 

 

Gojko Antica: Znači, svim djelatnicima je koeficijent jedan, a načelnici… 

 

Antonia Frlan: Osnovica, osnovica je nama i u Vrtiću ista, jer nju utvrđuje Općinski 

načelnik, a Općinskom načelniku se osnovica utvrđuje odlukom Vlade za plaće 

dužnosnicima. 

 

Gojko Antica: I tako je u cijeloj državi? 

 

Antonia Frlan: Je. Tako bi trebalo biti u cijeloj državi. 

 

Gojko Antica: Dobro. Teoretski kada se promijeni koeficijent, karikiram, kada se odlukom 

promijeni… 

 

Antonia Frlan: Osnovica 

 

Gojko Antica: Osnovica, koeficijent isti, plaća raste bez obzira.. 

 

Antonia Frlan: Tako je. Imali smo taj slučaj… 

 

Gojko Antica: Da, znam.. 

 

Antonia Frlan: Ovo ljeto se, osnovica je dužnosnicima bila ista od 2014-2015 i narasla je 

poprilično. Mi smo hitno sazvali sjednicu i smanjili koeficijent.. 

 

Gojko Antica: Znam, zato se i sjećam. 

 

Anita Jančić Lešić: A sada je svima porasla pa se onda opet.. 

 

Gojko Antica: Radi se obrnuti proces. I koji je onda koeficijent bio?  

 

Antonia Frlan: Kada? 

 

Gojko Antica: Sad? 

 



Antonia Frlan: Do sada je bio 2,4, a sada je predložen 2,6. 

 

Gojko Antica: A osnovica? 

 

Antonia Frlan: Osnovica je 947,18 eura. 

 

Gojko Antica: Dobro. To je sve jasno.  

 

Viktor Šantić: Jeli uredba daje raspon koeficijenta? 

 

Antonia Frlan: Raspon hoeficijenta daje Zakon. 

 

Viktor Šantić: I dobro, koliki je raspon?  

 

Antonia Frlan: Za našega načelnika je, nemoj me uhvatiti za riječ, 4,20 i nešto.  

 

Viktor Šantić : Najviši? 

 

Antonia Frlan: Da, najviši. 

 

Anita Jančić Lešić: To ide po veličini općine. Do 3.000 stanovnika može biti do 4. 

 

Antonia Frlan: 4.26 čini mi se. Tako nešto jer, prije nego što je narasla osnovica, vi ste imali 

maksimalni koeficijent.  

 

Gojko Antica: Dobro, to su stvari koje su podložne promjenama. Vraća se nazad ili 

unaprijed, kao što je bilo prije. 

 

Antonia Frlan: Ovo se sada radi jer se nama plaće povisuju pa se onda mora i načelniku.  

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Odluku o izmjeni 

Odluke o visini osnovice i koeficijentu za obračun plaće i visini naknade za rad Općinskog 

načelnika Općine Lastovo. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se jednoglasno ( sa 

četiri glasa „za“ ) donosi 

 

Odluka o izmjeni odluke o visini osnovice i koeficijentu za obračun plaće i visini 

naknade za rad Općinskog načelnika Općine Lastovo  

(u prilogu) 

 

A.D. 4. IZVJEŠĆE O RADU OPĆINSKE NAČELNICE ZA RAZDOBLJE OD 01.01. - 

30.06.2024. GODINE 

Predsjednik Gojko Antica daje riječ Aniti Jančić Lešić, Općinskoj načelnici.  

 

Anita Jančić Lešić: Primili ste izvješće o radu. Mislim da manje – više svi znamo što se 

radilo. Ja se najviše baziram na ovim financijskim projektima, ovdje vam još piše i koje su 

odluke donesene, planovi koji su napravljeni, to su sve zakonske odredbe koje u principu je 

Općina dužna pratiti, kao što smo sada dužni napraviti, ovo što će biti u sljedećoj točci kada 



ćemo donijeti Odluku o  Procjenu rizika i takve stvari. A što se tiče projekata, u prvoj 

polovini godine realizirali smo 141.00,00 eura za otklanjanje otpada odbačenog u okoliš - 

Faza II, Oblo Brdo, nabavili smo komunalnu opremu od 108.000,00 eura. Imali smo i Mali 

festival povijesti 3.800,00 eura, Lastovski poklad 3.750,00 eura, to su sve sredstva koja smo 

dobili projektno. U prvih šest mjeseci prošle godine kandidirali smo asfaltiranje ulice sv. 

Kuzme i Damjana, tu smo dobili od Uprave za otoke 66.800,00 eura i od Županije 41.000,00 

eura. Također smo za sanaciju oštećene rive na Pasaduru dobili 66.400,00 eura, odnosno 

kandidirali smo i toliko smo i dobili. Dobili smo 42.000,00 eura za uređenje plaže u 

Dragovodi, 9.900,00 za multifunkcionalno igralište u Ublima. To su sredstva koja smo dobili 

projektno, od toga od realiziranih projekata, otklanjanje otpada odbačenog u okoliš i nabave 

komunalne opreme – 20 % su naša sredstva a 80 % su sredstva Fonda za zaštitu okoliša. 

Manji projekti, Festival povijesti i Poklad su sredstva Županije. 

 

Antonia Frlan: Nisu sva. 

 

Anita Jančić Lešić: Nešto naše, jel? I to je to što se tiče prvog dijela godine.  

 

Gojko Antica: Samo malo, ovo Dragovoda i Igralište tu ništa se nije.. 

 

Anita Jančić Lešić: Još nije realizirano, to je sad u realizaciji. To je sada u planu. Mi smo 

napravili projektnu dokumentaciju za to, u izradi smo troškovnika da bi mogli dati natječaj. 

To bi se trebalo realizirati do ljeta. Jer moramo dati i izvještaj Županiji za ta sredstva. Isto 

tako multifunkcionalno igralište Ubli – to bi se isto trebalo sada realizirati do ljeta. To je 

„street fitnes“ tako da se može vježbat tamo na igralištu.  

 

Rino Barbić: A gdje je to, iza pumpe? 

 

Gojko Antica: Ne, između malog igrališta i… 

 

Anita Jančić Lešić: Između malog igrališta i velikog igrališta, to je nekoliko sprava.  

 

Gojko Antica: Ono što je poravnato. 

 

Anita Jančić Lešić: U onome dijelu tako da se onaj prostor ulaska ljudi u mjesto, na otok, 

malo kultivira i da na nešto liči. Nemam više ništa specijalno, ako vi imate nešto još me 

pitati ?  

 

Gojko Antica: Ovo asfaltiranje , od Pjevora do sv. Kuzme i Damjana, hoće li se to isto 

sanirati kao ono dole do Ždrela što se saniralo ? 

 

Anita Jnačić Lešić: Da. 

 

Gojko Antica: Ono je, ne znam – nemam riječi. Idemo dalje.  

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te utvrđuje da se prima na znanje  

 

Izvješće o radu Općinske načelnice za razdoblje od 01.01. - 30.06.2024. godine 

(u prilogu) 

 



A.D. 5. IZVJEŠĆE O RADU OPĆINSKE NAČELNICE ZA RAZDOBLJE OD 01.07. - 

31.12.2024. GODINE 

Predsjednik Gojko Antica daje riječ Aniti Jančić Lešić, Općinskoj načelnici.  

 

Anita Jančić Lešić: Isto tako ste i ovo Izvješće dobili u materijalima. Samo ću malo 

prokomentirati. Od realiziranih projekata u drugome dijelu godine kada je i više realizirano 

projekata, bilo je vanjsko uređenje crkvice Sv. Roko -  sredstvima Ministarstva kulture 

29.000,00 eura, unutrašnje uređenje Kino sale – 104.000,00 eura, Asfaltiranje ulice sv. 

Kuzme i Damjana 109.000,00 eura, tisak drugog izdanja knjige Lastovski Statut 4.000,00 

eura – djelomično našim, djelomično Županijskim sredstvima, restauracija Etnografske 

zbirke – škrinje 2.400,00 eura, restauracije Etnografske zbirke – tekstil 6.600,00 eura i 

sanacija dijela rive na Pasaduru, ono što smo kandidrali na početku godine 66.000,00 eura 

smo realizirali krajem prošle godine, a u 10, 11 mjesecu smo kandidirali projekte; novi krov 

na Kneževom dvoru koji je oko 108.000,00 eura, preslicu za sv. Mihovila 19.000,00 eura, 

uređenje Kino sale, faza II – 28.000,00 eura, Mali festival povijesti 2.500,00 eura i za 

manifestaciju Lastovski poklad 3.000,00 eura. Za kulturu.. 

 

Gojko Antica: Samo malo Anita, oprosti – ovo je od 1.07 do 31.12., a ovo već ulazi u ovu 

godinu. 

 

Anita Jančić Lešić: Ne, ne, ovo je kandidirano lani. 

 

Gojko Antica: A što je sa ovim asfaltom sv. Kuzma i Damjan, ovamo je isto bio asfalt. 

 

Antonia Frlan: Tamo je bio kandidiran, a ovamo realiziran. 

 

Gojko Antica: Kandidiran sa 60.000,00 eura a ovamo sa 100 i nešto. 

 

Anita Jančić Lešić: Da, ali pročitala sam to, tu smo dobili od Županije 40 tisuća pošto je.. 

 

Antonia Frlan:  60.000,00 skupa s time.. 

 

Gojko Antica: Dobro, dobro, ok, vidim da se ponavlja, ali nisam povezao.  

 

Anita Jančić Lešić: Da, da. Znači pošto krajem godine Ministarstvo kulture daje natječaje 

onda je najranije natječaj od svih tako da se u 2024. godini kandidiralo ustvari sve ovo preko 

Ministarstva kulture, a sada će doći opet drugi natječaj kojim ćemo se kandidirati na Upravu 

za otoke. I eto, to je to. Mislim da ste manje – više upoznati, o svemu smo tome pričali. Ako 

ima još netko nešto… 

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te utvrđuje da se prima na znanje  

 

Izvješće o radu Općinske načelnice za razdoblje od 01.07. - 31.12.2024. godine 

(u prilogu) 

 

 



A.D. 6 ODLUKA O DONOŠENJU PROCJENE RIZIKA OD VELIKIH NESREĆA ZA 

PODRUČJE OPĆINE LASTOVO 

Predsjednik Gojko Antica daje riječ Antoniji Frlan, pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela. 

 

Antonia Frlan: Procjena rizika je dokument koji se radi na četiri godine, istekao je zadnji i 

napravljen je sada novi. Dobili ste ga bili u materijalima. Nije isprintan jer je veliki i ovo je 

Odluka kojom se on donosi. Jeli imate pitanja nekih? 

 

Gojko Antica: Dobro, kod nas su ti rizici ajmo reći uvijek isti, ne treba tu neki.. 

 

Antonia Frlan: Kada je bila korona, to je bio dodani rizik, ostali su svi isti. 

 

Gojko Antica: Dobro, i sada je taj rizik nekako u zraku, neke pandemije, ali tu se nema što 

posebno reći.  

 

Anita Jančić Lešić: Moramo imati taj dokument za eventualne.. 

 

Antonia Frlan: Izrađuju ga stručni izrađivači po uputama i prema Procjeni rizika za cijelu 

Županiju i koje opasnosti prijete na našem području. I to je to. 

  

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Odluku o donošenju 

Procjene rizika od velikih nesreća za područje Općine Lastovo. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se jednoglasno ( sa 

četiri glasa „za“ ) donosi 

 

Odluka o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća za područje Općine Lastovo. 

 (u prilogu) 

 

A.D. 7. ZAHTJEVI GRAĐANA 

Predsjednik Gojko Antica daje riječ Antoniji Frlan, pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela. 

Antonia Frlan: Dobili ste u materijalima nekoliko dopisa, od kojih je samo jedan upućen 

Vijeću, ali sam vam dostavila više njih, da pročitate i da se uputite. S obzirom da se ne radi o 

nadležnosti Općine.. 

Gojko Antica: Ne znam zašto mi o ovome trebamo razgovarati. 

Antonia Frlan: Zato što vam je upućeno, Općinskom vijeću. 

Gojko Antica: Dobro, kužim. 

Anita Jančić Lešić: Evo, primili ste na znanje. To je dopis Marčelina Simića, koji se odnosi 

više na njegov odnos sa Parkom nego na Općinu Lastovo. Općina po tome pitaju nema 

ovlasti, nikakav taj problem rješavati, odnosno, jedino što možemo, ovaj prvi dopis koji sam 

dobila, ja sam proslijedila Upravnom vijeću Parka i svima onima kojih se to tiče. I ono što 

Općina može je jedino razumjevajući i privatnika koji ima svoj posao koji je za Lastovo 

značajan, i u interesu nam je da svaki ugostitelj i svaki poslodavac radi, i radi što bolje, a isto 

tako Park prirode ima svoje ovlasti, svoja zakonska ograničenja i regule po kojima posluje i u 



to mu nitko nema pravo ni mogućnosti utjecat na njegove odluke. Mislim da tu jedino što 

mogu kao načelnik napraviti je probati razgovarati sa jednom i drugom stranom i da ukoliko 

imaju nekakvih problema da ih riješe, da se usuglase. To je ono što je u našoj ovlasti.  

Gojko Antica: Primili smo na znanje, manje – više sve znamo. Na to ne možemo utjecati, ja 

ne mogu. Nitko od vas ne može. Ne znam koji zaključak donijeti. Svi koji rade griješe, ali za 

svađu je potrebno dvoje i za razgovor je potrebno dvoje, a mislim da tu samo fali više 

razgovora, kao što je općenito, i u obitelji ako nema razgovora dođe do svađe, tako da ne 

znam što bih pametno rekao. Tjerati mak na konac nije dobro, ali riješit će se jednog dana. 

Ovako ili onako. Ima li još netko nešto za reći? Samo ću za kraj još reći da Park prirode ne 

može ništa raditi na svoju ruku, on je osnovan od strane države, znači Hrvatski Sabor je 

proglasio zaštićeno područje, isto tako ne može niti jedan ravnatelj mimo Upravnog vijeća niti 

Ministarstva ništa na svoju ruku raditi, mora provoditi zakon RH, Zakon o zaštiti prirode, i 

sve zakone koji tome sljeduju i smatram da tu nema se što puno nadodati ili oduzeti. Što je 

gospodin Simić vidio u svemu tome, ne znam, ali opet govorim da razgovor sa bilo koje 

strane na isključivi način ne može uroditi nekim plodom, nego treba sjesti i razgovarati i u 

okvirima zakona postupati, a ne prijetiti i ne znam što, braniti, ucjenjivati, bilo tko da je to.  

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu. 

A.D. 8. VIJEĆNIČKA PITANJA 

Gojko Antica: Ja imam pitanje, vječno moje. Slučajno sam bio prisutan na svom poslu kad je 

načelnica zvala Brunu vezano za tamno nebo. Ona je nešto spominjala pa me zanima ima li 

nešto nova vezano za parcelacije, izmjere. Bliži nam se već peti mjesec kada će biti kako 

čujem Tamna noć. 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, uputili smo dopis Hrvatskim šumama za onu česticu koja je 

njihova, ustvari preko čestice kojom upravljaju Hrvatske šume je samo prolaz od ceste do 

onoga polja u kojem bi to trebao biti, i dobili smo odgovor da… 

 

Antonia Frlan: Trebamo tražiti pravo služnosti od Ministarstva poljoprivrede. To je bilo 

jučer. 

 

Anita Jančić Lešić: Zatražit ćemo pravo služnosti od Ministarstva poljoprivrede za prolaz i 

isto tako ćemo zatražiti od RH samo pravo služnosti za polje. Tako da ja vjerujem da će to 

biti riješeno. Isto tako bi trebalo da Općina Lastovo, Park prirode i Zvjezdarica Višnjan 

sklope Sporazum o suradnji na tom projektu. Ja sam razgovarala sa ravnateljem o tome i bili 

smo se dogovorili da ćemo se naći, međutim nismo se još našli po tome pitanju. On je bio na 

putu, i onda smo imali posla i ja i on, tako da se moramo naći i jedan okvirni sporazum da 

Park i Općina potpišu, i da ga pošaljemo Višnjanu u skladu sa njima i da imamo jedan 

sporazum i dogovor oko suradnje na tom projektu. Tako da to ide.  

 

Gojko Antica: Dobro, to mi je jasno, samo što znam da je taj teleskop i ta kutija koja dolazi, 

koja je već spremna za dolazak…hoćemo li mi biti spremni pripremit teren da se to montira 

ili nećemo za tih još, koliko imamo, tri mjeseca? 

 

Anita Jančić Lešić: Govorim, rješavamo ovaj dio imovinsko-pravni i moramo vidjeti sa 

Parkom i Višnjanom oko kompletnih radnji. S njima treba dogovarati.  

 



Gojko Antica: Dobro. Ok. 

 

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje sjednicu u 17:45 sati. 

 

 

Prema tonskom             Predsjednik  

zapisnik napisala                                                                                              Općinskog vijeća 

Iva Frlan, v.r                                                                                                      Gojko Antica, v.r 

 

KLASA: 021-05/25-01/01 

URBROJ: 2117-15-02-25-3 

U Lastovu, 4 veljače 2025. godine 

 

 


